
Делегаткиња Нермина Капетановић поставила је питања Савјету министара 

Босне и Херцеговине, која гласе: 

 

„1. Шта је конкретно урадила Канцеларија за ветеринарство БиХ према Мапи пута за 

успостављање функционалног система за означавање животиња у БиХ у складу са 

стандардима ЕУ као носилац активности на: 

- измјени казнених одредаба Закона о ветеринарству БиХ, 

- изради новог софтвера за означавање и регистрацију кретања животина,  

- спровођењу информативне кампање и  

- јачању капацитета у Агенцији за означавање животиња у БиХ 

запошљавањем потребног стручног кадра у Агенцији.  

Крајњи рок за задужења од 1 до 3 био је  01. 04. 2011, а рок за 4. задужење био је 31. 12. 

2010.  

2. Зашто Агенција за заштиту личних података БиХ није изрицала санкције за 

континуирано кршење Закона о заштити личних података послодавцима који од 

лица која учествују у конкурсним процедурама траже да, уз пријаву за посао, 

доставе увјерење о некажњавању? 

3. Постоји ли могућност утврђивања више од два гранична прелаза са Републиком 

Хрватском прије њеног уласка у ЕУ? 

4. Зашто се велики број лица којима је изречена судска пресуда издржавања казне 

затвора слободно креће улицама БиХ, с обзиром да то утиче на повећање извршења 

кривичних дјела?'' 

 


